
RAKIČANI SE ODLOČAJO Z/v PRIHODINOST

Še letos 3,5 km asfalta?!
Krajani Rakitne in lastniki počitniških hišic so

sc 10. maja odločali na zboru krajanov o prihod-
nosti tega potencialno turističnega kraja v naši
občini. Zal je bil zbor s strani krajanov slabo
obiskan, tako da je bilo prisotnih skorajda vcč
lastnikov počitniških hišic kot pa domačinov. Po-
govor in razprave so potekale o pogojih za dolgo
pričakovani prostorsko ureditveni plan, o asfalli-
ranju, v javnosti mnogokrat omenjene ceste Pod-
peč - Rakitna ter o bodoči lokalni upravi.

Bralci Naše komune so se že seznanili s proble-
matiko glede asfaltiranja republiške ceste Podpeč
- Rakitna in tudi na zboru krajanov je bilo izreče-
nih nemalo obsodb in vročih polemik na to temo.
Pa vendarle je potrebno sedaj povedati, da so
ustrezni republiški organi presodili tako, kot si vsi
domačini, lastniki počitniških hišic in obiskovalci
prelepe Rakitne želimo. Asfalt na Rakitno naj bi
bil vsaj v dotžini 3,5 km še letos.

V časopisih je bilo veliko napisanega ob vesteh
o izvedbi rallyja Saturnus, da Rakičani namerava-
mo preprečiti hitrostne preizkušnje po cestah
v krajevnih skupnosti. Res smo se odločili za
zaporo ceste v času te prireditve, vendar nikakor
ne, da bi prikrajšali športnike in gledalce za svoj-
stven užitek, temveč, da opozorimo tudi ostalo
slovensko javnost na nevzdržno cestišče te repu-
bliške ceste. Skupno z velikim prizadevanjem vi-
škega župana in predsednika izvršnega sveta obči-
ne Vič, smo vendarle dosegli, da je Ministrstvo
republike Slovenije uvrstUo asfalitranje te ceste
v dodatni program za leto 1992. Rakitna bo tako

šc lctos dobila normalno povezavo s »svctom«,
kar predstavlja bistveni pogoj za nadaljnji razvoj
kraja in turizma.

Osnove za izdelavo prostorsko urcditvcnih po-
gojev za KS Rakitno so sprcjete in to dajc tudi
možnost, da se ob podpori organov naše občinc
čim hitreje pristopi k izdelavi teh aktov. Prisotni
na zboru krajanov so tako opredelili oziroma
potrdili obstoječe idejne prostorske rešitve za ob-
močje rakiškega jezera. Predvideli so tudi mož-
nost izgradnje hotelskega kompleksa z golf igriš-
čem, za katerega je v krajevno skupnost prišla
ponudba s strani tujega investitorja. Način izved-
be kanalizacije pa so krajani prepustili strokovnja-
kom. Predlagali pa so prostor, kjer naj bi bila ali
mehanska čistilna naprava, ali pa odprte čistilne
lagune.

Morda ni odveč poudariti, da so prisotni ob
razpravi o razvoju turizma poudarili, da se bolj
nagibajo k temu, da bi domačini skupno razvijali
to panoga gospodarstva v obliki kmečkega turiz-
ma, pridelovanja biološko neoporečne hrane itd.,
temeljito pa bo potrebno pretehtati, predvsem
v smeri, kaj za ta kraj pomeni eventualna gradnja
hotela, kaj kraj in njegova narava s tem izgubi in
kaj eventualno pridobi.

Ne nazadnje, če že pišemo o zboru krajanov je
potrebno povedati tudi to, kar pa ni samo poseb-
nost Rakitne, da je bilo ogromno pripomb na
vzdrževanje vaških poti, za katere krajevne skup-
nosti vedno dobijo premalo sredstev, da bi jih
lahko normalno vzdrževale. Emil Caruso


